
 

 

 

Sjednica Alumni organizacije decembar 2020 – sažetak 

 

Nakon što je utvrđeno da postoji kvorum za održavanje  online sjednice , predsjednik  Upravnog 

odbora Alumni asocijacije Panevropskog univerziteta „Apeiron“  Ljiljana Kukavica je predočila 

zapisnik sa prethodne sjednice i ukratko se osvrnula na prethodnu sjednicu. Zapisnik je 

jednoglasno usvojen. 

Zbog pogoršane epidemiološke situacije izazvanom korona virusom, Republički štab za vanredne 

situcije je donio odluku da se rad organizuje na daljinu, čime su zbog otežanih uslova rada, 

smanjene aktivnosti Alumni asocijacije. 

Predsjednica Alumni asocijacije je navela da su naučni skupovi i simpozijumi na Panevropskom 

univerzitetu Apeiron, održani online ali da nije izostala podrška članova asocijacije. 

 


